
Bu kaçıncı mesaj?

Fahrettin HEPKESKİN >5’te

Tahliye taahhütnamesi
evden çıkarttırdı 3

Bu işler
bitse artık

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Proje kapsamında, ITC firma-
sının taahhüdü ve Büyükşehir 
ile ilçe belediyeleri arasında im-
zalanacak işbirliği protokolü ile 
atık ilaçların bedelsiz transferi 
ve bertarafı sağlanacak. 6’da

aTık İlaçlar Toplanacak 
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konaklama vergİsİ 
anTalya’da kalmalı

�Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Milletvekili Aykut Kaya, ‘Antalya 
için Kalkınma Stratejisi’ raporunu 
açıkladı. Kaya’nın açıkladığı ra-
porda en çok dikkat çeken konu 
ise Başkan muhittin Böcek’in de 
gündeme getirdiği konaklama 
vergisi oldu.

�AntAlyA’nın yaz aylarında nü-
fusunun 7-8 milyona çıktığını ha-
tırlatan Kaya, iller Bankası’ndan 

alınan yatırım miktarının yetersiz 
kaldığını belirtti. Kaya, “Vergiyi 
biz topluyoruz ama nereye gittiği 
belli değil. Antalya’da kazanılan, 
Antalya’ya harcanmalı” dedi. 2’de

konaklama vergİsİ sorunu ‘anTalya’ya harcanmalı’

GÜVEN 
GÜNEŞ

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek’in sık sık gündeme getirdiği 

konaklama vergisi konusuna CHP Milletvekili 
Aykut Kaya da dikkat çekti. Kaya, “Vergiyi biz 
topluyoruz ama nereye gittiği belli değil” dedi

GÜNÜN
HABERİ

�ASAT, merkez ilçeleri kapsayan 
150 kilometrelik yağmur suyu 
hattının temizlik çalışmalarını sür-
dürüyor. 6’da

�GASTronomi Derneği Chaine des 
rotisseurs Antalya üyeleri Dünya 
Chaine Günü kutlamasında Litvan-
ya Kraliyet mutfağını tattı. 2’de

�HALKLA ilişkiler Derneği (AHiD) 
tarafından bu sene ilki gerçekleş-
tirilen Antalya markaları Kongresi 
sona erdi. 6’da

�ATB üyeleri, Uluslararası rekabetçi-
liğin Geliştirilmesinin Desteklenme-
si projesi kapsamında Japonya ve 
Kore’de temaslarda bulundu. 6’da

�Doç. lelya Bayramoğul-
ları, roma’daki konseri-
nin ardından ispanya’nın 
başkenti madrid’de 
konser verdi. 8’de

antalyalı sanatçı 
madrid’de alkışlandı

Büyükşehir’den 
hıdırellez şenliği

�BüyüKşehir Beledi-
yesi baharın müjdecisi 
olarak kabul edilen hıdı-
rellez’i şenlik havasında 
kutlayacak. 4’te

YIL: 42  SA YI: 14239 Fİyat: 5 tL

anTalya 
rengarenk  

�BüyüKşeHir 
Belediyesi, 

kendi üretim 
tesislerinde 

yetiştirdiği 4 
milyon yaz-

lık mevsimlik 
çiçekle şehri 
yaza hazırlı-

yor. 8’de

atık ilaçlar için 
yeni dönem

Büyükşehir Belediyesi, 
ilçe belediyeleriyle işbirliği 

içinde atık ilaçların 
toplanması ve bertaraf 

edilmesine yönelik kapsamlı 
bir projeyi hayata geçiriyor

Tadım uzmanlarına 
kraliyet mutfağı

yağmur suyu hattı
temizliği sürüyor

okul önünde eylem

�eğiTim-Sen Antalya şube Başkanı Ka-
dir Öztürk, “olay, kıyafet tartışması 
değil, yıllardır eğitim alanında örülen 
sistematik gerici dönüşümün ve otori-
ter zihniyetin tezahürüdür” dedi. 5’te

kıyafeT TarTışması değİl

Konyaaltı’da bir okulda 
yaşandığı iddia edilen sözlü 
taciz olayı sonrası eylemler 
sürüyor. Eğitim-Sen üyeleri 

okul müdürünü protesto etti 

TaTİlcİler denİzİn keyfİnİ çıkardı
�AnTALyA’DA termo-

metrelerin 28 dere-
ceye ulaşmasıyla bir-
likte yerli ve yabancı 
vatandaşlar soluğu 
sahillerde aldı. 8’de

�mAKinA mühendisleri odası 
(mmo) Antalya şube Başkanı 
Prof. Dr. ibrahim Atmaca, ‘gün 
ısı’ sistemlerinin mevcut kulla-

nım şeklinin problemler içer-
diğini söyledi. 2’de

antalya markaları
kongrede konuşuldu

aTB kesme çiçek heyeti 
Japonya ve kore’de

güneşİ hİBrİT kullanalım önerİsİ

Türkİye’ye 
örnek 
proJe 
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Cumhuriyet halk Parti-
si (ChP) milletvekili Aykut 
Kaya, ‘Antalya için Kalkınma 
Stratejisi’ raporunu açıkladı. 

Kaya, Antalya’nın büyük potansiye-
line rağmen birçok alanda yete-

rince yatırım alamadığını belirte-
rek, “Bu şehir planlama ve ortak 

akıl ile dünya çapında bir mer-
kez olabilir” dedi. 

Kaya, “turizm sektörünün 
her ne kadar Antalya’yı kü-
resel haritaya yerleştirse 
de mevsime bağlı bir eko-
nomik yapı ortaya çıktığı-
nı gösteriyor. Bu yapının 
yarattığı istikrarsızlığı gi-
dermenin yolu, turizmde 

çeşitlilik sağlamaktan ge-
çiyor” dedi. turizm çalışan-

larının sezonda sık sık iş değiş-

tirdiğini söyleyen Kaya, “Lojman ve çalışma 
koşulları kötü. turizm sektörü çalışan kaybedi-
yor. eğer emekçiyi memnun edemezseniz bu 
sektör çöker” dedi. Antalya’nın turizm ve ta-
rım dışında teknoloji gibi katma değeri yük-
sek alanlara yönelmesi gerektiğini vurgula-
yan Kaya, “estonya’da bana ‘Antalya teknoloji 
altyapısı kurarsa burada startup kalmaz’ de-
diler. yazılımcılar bu şehre akın eder. Antalya 
sadece tarım ve turizm ile sınırlı kalmamalı” 
diye konuştu.

ŞEHİRLERARASI                               
ENTEGRASYON YETERSİZ

Antalya’nın diğer şehirlerle ulaşım bağlan-
tılarının zayıf olduğunu belirten Kaya, “ray-
lı sistemle Alanya’ya, Gazipaşa’ya, Nevşehir’e 
bağlanması gerekiyor. Antalya havalima-
nı dahi şehirlerarası entegrasyonda yetersiz. 
Antalya hala toros Dağları’yla izole bir kent 
gibi yönetiliyor” dedi. raylı sistemin önemi-

nin altını çizen Kaya, Antalya’ya gelen turist-
lerin diğer yerlere de bağlanarak gidebilme-
si gerektiğini vurguladı. Şehrin ulaşımının her 
alanında düzeltilmesi gereken noktaları ol-
duğunu aktaran Kaya, lojistik anlamında da 
Antalya limanının derinliğinin 9 metre olma 
nedeniyle birçok firmanın gemilerini yanaştı-
ramayıp mersin limanına gittiğini aktardı. An-
talya-Alanya otoyol projesini de ele alan Kaya, 
“Asıl yoğunluk Serik-Antalya hattında. Ancak 
proje orayı kapsamıyor” diye konuştu. 

Antalya’nın yaz aylarında nüfusunun 7-8 
milyona çıktığını hatırlatan Kaya, iller Banka-
sı’ndan alınan yatırım miktarının yetersiz kal-
dığını belirtti. Kaya, “yaz nüfusuna göre büt-
çe yapılmalı. Şehir vergisi gündeme alınmalı” 
diye konuştu. Konaklama vergisinin Antal-
ya’da kalması gerektiğini belirten Kaya, “Ver-
giyi biz topluyoruz ama nereye gittiği belli 
değil. Antalya’da kazanılan, Antalya’ya har-
canmalı” dedi.

OrtAK ilgi alanları yemek sevgisi ve iyi yiyece-
ğin korunmasının yanı sıra mutfak sanatları ve 
sofra zevklerinin yaşatılmasını amaçlayan der-
nek üyesi iş insanı tadım uzmanı ve misafirleri-
nin Dünya Chaine Günü kutlaması 25 Nisan 2025 
Cuma günü düzenlenen özel Gala yemeği ile ger-
çekleşti. Gala yemek serisi 26 Nisan 2025 Cumar-
tesi günü gerçekleşen ikinci yemek ile devam etti. 
Gala yemeği için Litvanya’dan özel olarak davet 
edilen executive Şef rolandas Cızıkas’ın18. yüzyıl 
Litvanya Kraliyet mutfağından seçtiği yemeklerin 
ve bu yemeklerle eşleştirilen şarapların tadımı-
nı yapan dernek üyesi iş insanları için hazırlanan 

tütsülenmiş yayın Balığı ile Kerevit Çorbası, rad-
vilas malikanesi usulü Sudak Balığı, Perlotta ile 
Geyik ve tavşan eti ile yapılmış lezzetler büyük 
ilgi gördü. Chaine des rotisseurs Antalya Başka-
nı m. Nihat tümkaya, yemekte yaptığı konuş-
mada, tarihi bir Litvanya Gastronomi hikayesine 
tanık olduklarını belirtti, tüm malzemeleri Litvan-
ya’dan getirilen geleneksel gala yemeklerine ev 
sahipliği yapan Antalya Chaine üyesi ve Augusto 
Villa Boutique hotel sahipleri Saulius Kupcinskas 
ve reda Kupcinskien’e yaptıkları uzun hazırlık ça-
lışması nedeniyle teşekkür ederek derneğin anı 
plaketini sundu.  HABER MERKEZİ 

KonaKlama vergisi 
antalya’da Kalmalı
Antalya’nın yaz aylarında nüfusunun 7-8 milyona çıktığını hatırlatan 

Aykut Kaya, konaklama vergisinin Antalya’da kalması gerektiğini 
belirterek “Vergiyi biz topluyoruz ama nereye gittiği belli değil” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

mAKiNA mühendisleri Odası (mmO) Antalya 
Şube Başkanı Prof. Dr. ibrahim Atmaca, 2025 iti-
barıyla inşaat ruhsat alanı 2 bin metrekareyi ge-
çen binaların neredeyse sıfır enerjili bina olarak 
tasarlanması zorunluluğuna vurgu yaparak, “Bu 
kapsamdaki binaların kullanacağı enerjinin yüz-
de 10’luk oranı yenilenebilir enerji ile temin edil-
melidir. Sıcak su kolektörü ile hibritlenmiş güneş 
hücresinin çatıda, deponun ise hane içerisinde 
olacağı bu sistem neredeyse sıfır enerjili binala-
ra geçiş aşamasında yüzde 10’luk yenilenebilir 
enerji diliminin temini kapsamında sürece pozi-
tif katkı sağlayacaktır” dedi.

HEM GÖRSEL KİRLİLİK HEM DE SU İSRAFI

Antalya gibi güneş ışınının bol olduğu ılıman 
iklimlerde sıcak su temini için yaygın olarak gün 
ısı olarak isimlendirilen sistemlerin kullanıldığı-
nı belirten Başkan Atmaca, “Güneş enerjili sıcak 
su sistemlerinin depoları, görsel kirliliğin yanı 
sıra su israfına ve hijyen sorunlarına da neden 
olmaktadır. Bu problemlerin önüne geçebilmek 
için depoların hane içerisinde kalacağı, çatılar-
da ise sadece kolektörlerin bulunacağı pompalı 
gün ısı sistemlerine geçmeyi öneriyoruz. Pompa-
da kullanılacak elektriğin çatıda güneş hücresiy-
le elde edilesi durumunda hibrit bir kullanım da 
söz konusu olacaktır” diye konuştu. mevcut sis-
temlerin genellikle kolektörlerin üzerine yerleş-
tirilen depo ile bir bütün olarak, sistemin tama-
mının çatıda kurulu olduğu pompasız sistemler 
tercih edildiğini aktaran Atmaca, “Bu sistemler 

temelde 3 probleme neden olabilmektedir. Bun-
lardan biri sıcak su kullanılacağında çatıdan sı-
cak su gelinceye kadar ki zaman zarfında, belli 
bir hacimde suyun israf ediliyor olmasıdır. ikin-
cisi farklı renk, boyut ve yerleşimdeki depoların 
çatılarda oluşturduğu görüntü kirliliğidir. Üçün-
cüsü ise uzun süre çatıda bakımsız olarak bek-
letilen depolardaki hijyen sorunudur. Pompa-
lı kapalı devreli sistemlerin tercih edilmesi ile bu 
problemler aşılabilir. Sistemdeki pompanın çe-
keceği elektriğin küçük bir güneş hücresi ile elde 
edilmesi durumunda, güneşten hem sıcak su 
hem de elektrik elde edilmiş olacak, yani güneş 

enerjisinin hibrit olarak kullanıldığı, verimli bir 
sisteme geçiş yapılacaktır” dedi.

NİÇİN POMPALI SİSTEM?

mevcut sistemlerde pompa bulunmadığını ak-
taran Atmaca, “Depo, kolektörün üzerine mon-
te edilmekte, kolektörde ısınan suyun yüksel-
mesi ile depodaki su ısıtılmaktadır. Ancak su 
kullanılmaya başlandığında depodan sıcak su 
gelinceye kadar önemli miktarda su israf edili-
yor. Pompalı sistemlerde, deponun evlerin içeri-
sinde aynı bir termosifon gibi uygun bir yere yer-
leştirilmesi mümkün olacaktır. Çatıda ise sadece 
kolektörler kalacaktır. Depo ile kolektörler ara-
sındaki su çevrimi ise küçük bir pompa ile sağ-
lanabilir. Böylelikle depoların çatıda oluşturdu-
ğu görüntü kirliliğinin önüne geçilebileceği gibi, 
depo hane içerisinde olacağından, sıcak su kul-
lanılmaya başlandığında, boşa akacak su mikta-
rı da önemli ölçüde azalmış olacaktır” ifadeleri-
ni kullandı. Atmaca, pompanın çekeceği düşük 
elektriksel gücün ise sıcak su kolektörünün yanı-
na yerleştirilecek küçük bir güneş hücresi ile te-
min edilebileceğini vurgulayarak, güneş enerjisi 
ile hem sıcak suyun hem de elektriğin üretildiği 
hibrit bir sistem temin edileceğini bu sayede de 
görsel kirliliğin ve su israfının önlenebileceğinin 
altını çizdi.

HİJYEN RİSKİ DE ÖNLENECEKTİR

Atmaca, ılıman iklimlerde yaygın olarak açık 
sistem güneş enerji sistemlerinin kullanıldığını 

dile getirerek, “Suyun kolektörlerin içinden ge-
çip ısındıktan sonra sıcak su tankına dolup kulla-
nılmasını sağlayan açık devre günısı sistemleri-
nin depolarında, zamanla hijyen problemleri de 
oluştuğunu vurgulayarak, ‘Önerdiğimiz pompa-
lı sistemde, depo evin içerisinde olacağından ve 
çevrim kapalı devre şeklinde imal edileceğinden 
dolayı olası hijyen risklerinin de önüne geçilmiş 
olunacaktır” diye konuştu.

SIFIR ENERJİLİ BİNA                                        
SÜRECİNE POZİTİF KATKI

2025 itibarıyla inşaat ruhsat alanı 2 bin met-
rekareyi geçen binaların neredeyse sıfır enerjili 
bina olarak tasarlanmasının zorunlu hale geldi-
ğini de hatırlatan Başkan Atmaca, “Bu kapsam-
daki binaların kullanacağı enerjinin yüzde 10’luk 
oranı, yenilenebilir enerji ile temin edilmelidir. 
Sıcak su kolektörü ile hibritlenmiş güneş hücre-
sinin çatıda, deponun ise hane içerisinde olaca-
ğı bu sistem neredeyse sıfır enerjili binalara ge-
çiş aşamasında yüzde 10’luk yenilenebilir enerji 
diliminin temini kapsamında sürece pozitif katkı 
sağlayacaktır” dedi. imara esas mevzuatlarda bu 
yönde yapılacak revizyonların çok yönlü fayda 
sağlayacağını düşündüklerini aktaran Atmaca, 
“Sıcak su kolektörü ile elektrik üretimi için güneş 
hücresinin birleştirildiği pompalı bir günısı sis-
teminin kullanılmasının hem çatılardaki görsel 
kirliliğin hem de su israfının önüne geçeceği gibi 
aynı zamanda sıcak suyun hijyen güvenliği de 
sağlanmış olacaktır” diye konuştu.   DHA

meDiCAL Park Antalya hastane 
Kompleksi Çocuk Sağlığı ve hastalıkları 
Kliniği’nden uzm. Dr. Ferunda Demir, 1 
yaş altı bebekleri severken yapılan yan-
lış davranışların ciddi sağlık sorunları-
na yol açabileceği uyarısında bulundu. 
uzm. Dr. Demir, “Seviyoruz derken geri 
dönüşü olmayan sonuçlara neden olabi-
liriz” diyerek özellikle bebekleri sallama-
nın, havaya atıp tutmanın tehlikelerine 
dikkati çekti.

‘SALLAMA DOĞRU BİLİNEN YANLIŞ’

toplumda, bebeklerin ağlamasını dur-
durmak veya onları güldürmek ama-
cıyla yapılan sallama, zıplatma ya da 
havaya atıp tutma gibi hareketlerin doğ-
ru bilinen yanlışlar arasında yer aldı-
ğını belirten uzm. Dr. Demir, “Bebekle-
rin kafa büyüklüğü, vücutlarına oranla 
daha fazladır. Bu da kafa bölgesine ge-
len sarsıntının daha ciddi sonuçlara yol 
açmasına neden olur. Kafanın öne, arka-
ya ya da yana doğru sarsılması; beyin 
damarlarında yırtılmalara, göz içi kana-
malara, hatta beyin kanamalarına yol 
açabiliyor” dedi.

‘ZİHİNSEL VE BEDENSEL HASARLAR 
MEYDANA GELEBİLİR’

Sarsıntı sonucu sadece beyinde değil, 
solunumu kontrol eden sinirlerde de yır-
tılmalar yaşanabildiğini söyleyen uzm. 
Dr. Demir, “Bu tür travmalar ani solu-
num durmalarına bile neden olabilir. Sa-
dece eğlenmek ya da sakinleştirmek için 
yapılan bu hareketler, bebeklerde haya-
ti tehlike yaratabilir” diye konuştu. Bazı 
durumlarda bebeklerin havaya atılıp ta-
vana çarptığı ya da düşerken tutulama-
yarak yere düştüğü olaylarla karşılaş-
tıklarını söyleyen uzm. Dr. Demir, “Bu 
tür kazalar bebeklerde hem kafa hem de 
vücut travmalarına yol açabiliyor. Kalıcı 
zihinsel ve bedensel hasarlar meydana 
gelebilir” dedi.   DHA

Güneşi hibrit kullanalım önerisi
Makina Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, 

Antalya’da kullanımı oldukça yoğun olan ‘gün ısı’ sistemlerinin mevcut kullanım şeklinin 
hem görsel kirlilik hem su israfı hem de hijyen açısından problemler içerdiğini söyledi

Bebekleri 
sallamak

hasara yol 
açabilir

Tadım uzmanlarına 
kraliyet mutfağı

Paris merkezli dünyanın en eski ve en büyük 
Gastronomi Derneği Chaine des Rotisseurs Antalya 

üyeleri ve misafirlerinin katıldığı, Dünya Chaine 
Günü kutlaması ve geleneksel Gala yemeği Augusto 

Villa Boutique Hotel ev sahipliğinde gerçekleşti
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14239

6 Mayıs 2025 Salı

SERİK ilçesinde iki otomobilin çarpışması 
sonucu meydana gelen kazada 2 kişi yara-
landı. Sürücüsü tespit edilemeyen otomobil 
ile Cemal S. yönetimindeki otomobil çarpış-
tı. Yolcu olarak bulunan Çiğdem İ. ile diğer 
aracın sürücüsü Cemal S. yaralandı.  İHA

Dikkatsizlik kaza getirdi

Kepez’de bir apartmanda çıkan 
yangın panik 
yarattı. Yangın, 
Kepez ilçesine 

bağlı Yenidoğan Mahal-
lesi 3069 sokakta bulu-
nan 3 katlı apartmanın 
giriş katında meydana 
geldi. Abdullah G.’ye ait 
dairede henüz bilinme-
yen nedenle çıkan yan-
gın kısa sürede büyüdü. 
Ev sahibi ve apartman 
sakinleri yangına kendi 
imkanlarıyla müdahale 
etmeye çalıştı, ancak ba-
şarılı olamayınca durumu 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi.

ÇaTIYa ÇIKTILar

İhbar üzerine olay yerine gelen itfai-
ye ekipleri, alevlere kısa sürede müda-
hale etti. Yoğun duman nedeniyle bi-
nadan çıkamayan apartmandaki bazı 
kişiler, çatıya çıkarak yangının söndü-
rülmesini bekledi. İtfaiye ekipleri, ya-
rım saatlik çalışmayla yangını söndür-
dü. Mahalleli Tayfun Yalçın, “Hemen 
müdahale etmek istedik ama içerisi 
duman doluydu, yangın tüpüne bile 
ulaşamadık. İçerisi tamamen harap ol-
muş” dedi. Yangında can kaybı ya da 

yaralanan olmazken, giriş kattaki da-
ire tamamen kullanılmaz hale geldi. 

Üst katlardaki bazı dairelerde ise du-
man ve is nedeniyle hasar oluştu. Yan-

gının çıkış nedeninin belirlenmesi için 
inceleme başlatıldı.  dHa

Kepez’de 4 yıldır aynı evde kiracı olarak otu-
ran Mehmet Mahmut ve Ayşe Doğruyol çifti, 
tahliye taahhütnamesi nedeniyle evden çıka-
rıldı. Olay, Kepez ilçesi Habibler Mahallesi 5668 
Sokak üzerindeki 4 katlı apartmanın 2’nci ka-
tında meydana geldi. Mehmet Mahmut Doğ-
ruyol ve eşi Ayşe Doğruyol, 4 yıldır aynı evde 
kiracı olarak yaşıyordu. İddiaya göre, ev sahibi 
B.K. kira artışı talebinde bulundu. Çift, bu tale-
be kısmen olumlu yanıt verdi ancak anlaşma 
sağlanamadı. Bunun üzerine kira sözleşmesi 
sırasında Ayşe Doğruyol’a emlakçı aracılığıyla 
imzalatılan tahliye taahhütnamesi işleme alın-
dı. İcra takibi başlatan ev sahibi, çifti evden çı-
karttı. Evden çıkarılan çift, sokakta kaldı.

Yeminli tercüman olduğunu belirten Meh-
met Mahmut Doğruyol, “4 senedir oturduğu-
muz evde kirayı düzenli ödedik. Ev sahibi zam 

yapmak istedi, yüzde 50’ye kadar razıydım an-
cak anlaşamadık. Sonradan eşi bizi mahkeme-
ye vermiş. İcra memurları geldi, eşyalarımızı 
dışarı koydular. Ne yapacağımızı bilmiyoruz. 
Eşim kalp ameliyatı geçirdi, ben de hastayım. 
Raporlarımız var” dedi.

YASAL SÜREÇ BAŞLATILDI

Doğruyol ailesinin avukatı Zeynel Sayar ise 
“Müvekkilim evi kiralarken, kendisine içeri-
ği açıklanmadan bir tahliye taahhütnamesi 
imzalatılmış. Ev sahibi, bu belgeyi kullanarak 
yüksek kira artışı talebine yanıt alamayınca 
tahliye sürecini başlatmış. Müvekkilimiz eşiy-
le birlikte evinden, eşyalarıyla birlikte sokağa 
atıldı. Bu tür belgelerin noter onaylı olması ge-
rekir. Ev sahibi hakkında yasal süreç başlattık” 
diye konuştu.  dHa

ApArtmAndA 
yAngın pAniği

Kepez’de 3 katlı apartmanın giriş katında çıkan yangın paniğe neden oldu. Yoğun dumandan 
etkilenmemek için çatıya çıkan apartman sakinleri, itfaiye ekiplerinin yangını söndürmesini bekledi

ANTAlYA Emniyet Müdürlüğü birim-
leri, son 1 haftada ‘kasten yaralama, 
yağma, cinsel suçlar ve hırsızlık’ suçları 
başta olmak üzere, meydana gelen asa-
yiş olaylarına yönelik uygulamalar ve 
denetimler gerçekleştirdi.

Denetimlerde, 239 bin 741 kişi hak-
kında sorgulama yapıldı. Şüphelilerin, 
547’si aranan olmak üzere yakalanan 
toplam 1835 şüpheliden 213’ü tutuklan-
dı. Denetimlerde ayrıca, 47 bin 112 oto-
mobil/motosiklet incelenirken, çalıntı, 
hacizli, yakalamalı 21 otomobil ve moto-
siklet yakalandı. Ekipler tarafından, 143 
geçici konaklama yeri ve 90 kiralık araç 
firması denetlenirken, 2 işletmeye cezai 
işlem uygulandı.

Uygulamalarda, ‘kumar oynanması 
için yer ve imkan sağlama’ suçu kapsa-
mında 10 adli olayda 42 şüpheli hakkın-
da idari işlem başlatılırken, ‘kabahatler 
kanunu’ kapsamında ise 179 kişiye ida-
ri para cezası kesildi. Ekipler tarafından 
yapılan aramalarda, 33 ateşli silah, 150 
fişek/tüfek kartuşu ile 2 kesici alet ele 
geçirildi. dHa

213 şüpheli 
tutuklandı
Polisin son 1 haftada yaptığı 

denetimlerde yakalanan 1835 
şüpheliden 213’ü tutuklandı

MANAvGAT ilçesinde devrilen kam-
yonetteki 3 kişi yaralandı. Kaza, Ma-
navgat-Alanya D-400 Karayolu Karaöz 
Mahallesi sınırlarında meydana gel-
di. Edinilen bilgiye göre, Alanya yönü-
ne seyreden Hamza Pişkin’in kullandı-
ğı torf toprak yüklü 07 BID 685 plakalı 
kamyonet, sağ arka lastiğinin patla-
ması ve sürücüsünün direksiyon haki-
miyetini kaybetmesi sonucu devrildi.

Kazada sürücü ile araçtaki Bedia 
Güler ve Şanize Sulupınar yaralan-
dı. Yaralılar 112 sağlık ekiplerinin olay 
yerindeki müdahalesinin ardından 
ambulansla hastaneye kaldırıldı.  İHA

Lastiği patlayan 
kamyonet devrildi

Sokakta kaldı
Kepez’de 4 yıldır aynı evde kiracı olarak oturan Mehmet 

Mahmut ve Ayşe Doğruyol çifti, farkında olmadan 
imzaladıkları tahliye taahhütnamesi nedeniyle evden 
çıkarıldı. Eşyalarıyla birlikte sokağa atılan çift, sağlık 

sorunlarıyla da mücadele ettiklerini söyledi

Minibüs kaza yaptı
Kepez’de servis minibüsü kaza yaptı. Kaza, 

saat 09.30 sıralarında Kepez ilçesi Emek Ma-
hallesi Gazi Bulvarı üzerinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, Havalimanı’ndan şehir 
merkezi istikametine seyir halindeki Gökhan 
A.’nın kullandığı 07 C 2460 plakalı servis mi-
nibüsü sürücüsünün direksiyon hakimiyeti-
ni kaybetmesi sonucu önce yol 
kenarındaki refüje, ardından da 
palmiyelere çarparak devrildi. 
Kazayı gören diğer sürücülerin 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne ihba-
rı ile olay yerine itfaiye ve sağlık 
ekipleri sevk edildi.

SIKIŞAN SÜRÜCÜYÜ 
EKİPLER ÇIKARDI

Kaza nedeniyle yolda tra-
fik kontrollü olarak sağlanır-
ken uzun araç kuyrukları oluştu. 
Kaza sırasında servis aracında 
kimsenin bulunmaması yaşana-
bilecek bir facianın önüne geçti. 

Kısa sürede kazanın meydana geldiği nokta-
ya gelen ekipler araç içerisinde yaralı hal-
de bulunan sürücüyü çıkarmak için hareke-
te geçti. Gökhan A.’ya sıkıştığı yerde sağlık 
ekipleri tarafından ilk müdahalesinin yapıl-
dı, ardından ekipler tarafından çıkartılarak 
ambulansla hastaneye kaldırıldı.   İHA

Otomobil hurdaya döndü
AlANYA’DA takla atarak 

hurdaya dönen araçtaki 2 
kişi yaralandı. Kaza, gece 
saatlerinde Alanya D-400 
karayolu üzerinde meydana 
geldi. Edinilen bilgilere göre, 
Mersin’den Antalya yönüne 
seyreden F.N.’nin (32) kullan-
dığı 07 NGJ 70 plakalı Nissan 
marka otomobil, kontrolden 
çıkarak önce yol kenarındaki 
bariyerlere sonra da orta re-
füjdeki aydınlatma direğine 

çarptı. Çarpmanın etkisiyle 
savrulan otomobil takla ata-
rak durabildi. Kazada sürücü 
ile araçtaki Ç.D. (42) yara-
landı. Çevredekilerin ihbarı 
üzerine olay yerine ambu-
lans, polis ve itfaiye ekipleri 
sevk edildi. Yaralılar, sağlık 
ekiplerinin olay yerindeki 
ilk müdahalesinin ardından 
ambulansla Alanya Eğitim 
ve Araştırma Hastanesi’ne 
kaldırıldı.  İHA
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Yurttan
kısa kısa

Afyonkarahisar 
şehidini uğurladı

IRAK’IN kuzeyinde mayına basarak 
şehit olan İstihkâm Uzman Çavuş 
Önder Özen, memleketi Afyonkarahi-
sar’da dualar ve gözyaşlarıyla toprağa 
verilirken şehidin annesinin gelinine 
sarılarak “Ağlama kızım. Sizler bana 
şehidimin emanetisiniz. Ölene kadar 
yanınızdayım. Benim kanatlarım altın-
dasınız” sözleri herkesi duygulandırdı.

Ayşe Barım’a 
30 yıl isteniyor

İSTANBUL Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı’nın Ayşe Barım ile ilgili soruşturma-
sı tamamlandı. Hazırlanan iddianame-
de, Ayşe Barım’ın ‘Türkiye Cumhuriyeti 
Hükümetini ortadan kaldırmaya teşeb-
büse yardım’ suçunu işlediğine kanaat 
getirildiği belirtilerek 22 yıl 6 aydan 30 
yıla kadar hapisle cezalandırılmasını 
talep etti. Ayşe Barım 7 Temmuz’da ilk 
kez hakim karşısına çıkacak.

Nemrut’un develeri 
korumaya alınacak

BİTLİS’İN Tatvan ilçesinde, her geçen 
gün tahrip olan ve halk arasında 
şekillerinden dolayı ‘Nemrut’un de-
veleri’ olarak bilinen kaya bloklarının 
korunmaya alınması için çalışma 
başlatılacak. Bölgede incelemelerde 
bulunan Bitlis Valisi Ahmet Karakaya, 
volkanik patlama sonrası oluşan ka-
yaların gelecek kuşaklara aktarılması 
için çalışma başlatılacağını söyledi. 

İstanbul’da sokak 
ortasında cinayet

İSTANBUL’DA Şişli›de işe giden 
Bahar Aksu (34), kendisini kaçırmak 
isteyen eski eşi Rüstem Elibol tara-
fından silahla vuruldu. Aksu, olay 
yerinde hayatını kaybederken Elibol 
ve 3 arkadaşı gözaltına alındı. Öte 
yandan Bahar Aksu’nun 2019 yılında 
evlendiği ve 2020’de eşinin kendisini 
tehdit ettiği ve yaraladığı gerekçesiy-
le poliste 2 ayrı müracaatının olduğu 
öğrenildi.

Tengioğlu’nun 
gözaltısı uzadı

CHP Genel Başkanı Özgür 

Özel’e yumruklu saldırı 

gerçekleştiren şüpheli Selçuk 

Tengioğlu’nun Gayrettepe Asayiş 

Şube Müdürlüğü’ndeki işlemleri 

devam ediyor. Tengioğlu’nun 

gözaltı süresinin 1 gün uzatıldığı 

öğrenilirken ilk ifadesinde saldı-

rıyı daha önceden planlamadı-

ğını belirterek “Spontane olarak 

sağ elim kalktı ve Özgür Özel’e 

vurdum” dediği öğrenildi.

Ters laleleri  
ekipler koruyor

HAKKARİ’NİN Yüksekova 

ilçesinde havaların ısınması ile 

açan, ‘hüznün sembolü’ olarak 

bilinen koruma altındaki ters 

laleler, jandarma ekipleri tara-

fından haftanın 7 günü yapılan 

denetimlerle korunuyor. Ters 

laleleri görmeye gelen Sedat 

Erez, yılda bir kez açan ve bir 

aylık ömürleri olan ters lalelere 

herkesin sahip çıkması gerektiği-

ni belirtti.

Yozgat’ta tepki 
çeken kişiye ceza

YOZGAT’TA seyir halindeyken 

kasasından iple sarkan köpek 

görüntülerinin tepki çektiği kam-

yonetin sürücüsü hakkında adli 

işlem yapıldı. Köpeğin, iple bağ-

lıyken kasadan atladığı belirlendi. 

Açıklamada, “Araç sürücüsü şahıs 

hakkında 5199 Sayılı Hayvanları 

Koruma Kanunu kapsamında 

adli işlem başlatılmıştır” denildi. 

Köpeğin sağlık durumunun da iyi 

olduğu belirtildi.

DHA-İHA

Bu tarih yağma-
sı, definecilik, 
soygun, eski eser 

hırsızlığı birilerinin 
bilgisi dışında olmaz, 
ilgililer, yetkililer, so-
rumlular bunu biliyor 
mu diye yazıp duru-
yoruz. Suya yazıyoruz 
tabii… 50-60 yıl önce 
kaçırılan Herakles 
Lahdi’ni alay-ı vâlâyla 
geri getirdiler, müzenin 
en baba yerine koyup 
sergiliyorlar. Oysa bu 
topraklardan çalındı-
ğından, kaçırıldığından 
haberimiz bile yoktu. 
Cenevre’de bir antrepoyu basan gümrük gö-
revlileri tarafından bulundu, İsviçre hükümeti 
eserin çalınmış olabileceği ülkelere mektup 
gönderince haberimiz oldu. Aaa, lahdimiz ça-
lınmış… Vah, vah, vah! Boncuk değil, magnet 
değil, biblo değil, koskoca lahit… Üzerinde 
çizik bile yok. 

TARİH YAĞMASINDAN PAY ALANLAR

Nasıl gitti bu ülkeden? O kadar yolu nasıl 
kat etti? Gümrükten nasıl geçti? Kimsenin ruhu 
duymadı mı? Duymaz olur mu hiç? Bir tane 
bile soruşturma açılmadı, araştırma yapılmadı, 
nasıl çalındığına ilişkin rapor tutulmadı. Lahdi 
geri aldık, iş bitti. Niye? Çünkü soruşturma 
açılsa bir sürü devlet kurumu hesap verecek, 
suçlular, failler, parmağı olanlar, göz yuman-
lar, pay alanlar ortaya çıkacak. Bu soygun ağı, 

bu yağma düzeni, 
bu harami yapı teşhir 
edilecek. O yüzden 
etkili bir soruşturma 
yürütülmeyip üstü 
kapatılıyor. 

SUÇÜSTÜ OLDU

Fakat şimdi su-
çüstü yakalandılar. 
Emeklilik dilekçesini 
veren Vali Hüseyin 
B., iki gün sonra bir 
elinde kürek, öbür 
elinde hiltiyle tarihi 
eser yağmasına koştu. 
Yanında da emekli 
Jandarma Albay Ali 

A. Tam da bizim göreve çağırdığımız, etkin 
önlemler alsın diye yalvardığımız ikili. Biri vali, 
diğeri jandarma komutanı… Çüş yani! Meğer 
ikisi de suçluymuş. Ellerinde kürek ve hiltiyle 
enselendiler. Tabii yanlarında da bir çete… 
Biri Ankara, diğeri Antalya plakalı iki de araç… 
Ankara’dan gelmişler, yanlarına Antalya’dan 
birilerini alıp, Mersin’in Gülnar ilçesine tarih 
hırsızlığına, yağmaya, haydutluğa gitmişler. 
Yakalandıkları yer tarihi Mennan Kalesi. Bu 
hırsızların, talancıların elinde köstebek yuvası-
na dönmüş bir kültürel miras, bir tarih varlığı. 
Tıpkı Antalya’daki yüzlerce yer gibi…

BUNLARIN ŞECERESİNE İYİ BAKILSIN

Belli ki bu ikili görev başındayken de bu 
işlere göz yumuyordu. Parmakları vardı anlaşı-
lan. Tarihi mekanları, alanları da bir emeklilik 

ikramiyesi, bir tür banka olarak görüyorlar de-
mek ki. Yıllarca göz yumdukları yağmaya şimdi 
bizzat kendileri çıkmış. Akdeniz Üniversitesi 
Arkeoloji Bölümü’nden Prof. Dr. Gül Işın, bu 
şahısların görev yaptığı yerlerdeki bütün kaçak 
kazıların, yağmalanan yerlerin incelenmesini 
istiyor. Etkin bir soruşturma, geçmişe doğru bir 
sürü olayı açığa çıkartabilir. Kirli, karanlık me-
kanizmaya, sisteme, işlerin nasıl yürütüldüğüne 
ilişkin de veriler elde edebiliriz. Aksi takdirde 
bu şahıslar adli kontrol şartıyla serbest bırakı-
lıp mevzunun üstü kapatılacak. Yağma başka 
yerlerde, hız kesmeden devam edecek.

ARAŞTIRMA KOMİSYONU İSTİYORUZ

Aslında soruşturmanın sadece bu şahıslarla 
sınırlı kalmaması gerekiyor. El yükseltelim. 
Meclis bünyesinde bir araştırma komisyonu 
kurursun. Arkeoloji dünyasının, kültürel miras 
mücadelesinin, koruma kadrolarının, akademi 
üyelerinin definecilerle, tarih yağmasıyla ilgili 
bir dolu tanıklığı var. Bizzat kendilerinin yaşa-
dığı olaylar, aldıkları tehditler var. Arkeolojik 
kazılarda, yüzey araştırmalarında bu tiplerle 
burun buruna geliniyor. Arka cebinden ordu 
mensubu kartını çıkartıp gösterenlere bile tanık 
olunuyor. O kadar pervasız bir yağma. Ellerini 
kollarını sallayarak çalışıyor, tarihi alanlara 
resmen şantiye kuruyorlar. Jeneratör var, hilti 
var, dinamit var, detektör var, bilgisayarlı, 
uydulu sistemler var. Bayağı büyük bir tezgah 
yani. Devlet bir başsavcı atasın, meclis komis-
yonu kurulsun, sahadaki insanlar dinlensin. 
Eğer etkin bir mücadele yürütülmez, savsaklan-
maya devam edilirse devletin üzerindeki şaibe 
kalkmaz.

Bu İşLEr BİTSE ArTIK

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
yesi Kültür ve Sosyal İşleri Da-
iresi Başkanlığı, bolluğun ve 
bereketin simgesi, baharın 

müjdecisi Hıdırellez’i Karaalioğlu Par-
kı’nda düzenlenecek Hıdrellez Şenliği 
ile kutlayacak. Bugün saat 16.30’da Ka-
raalioğlu Parkı’nda düzenlenecek Hıdı-
rellez Şenliği’nde Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Bando ve Kent Orkestrası 
konser verecek. Saat 17.00’de Antalya 
Büyükşehir Belediyesi İsmail Baha Sü-
relsan Konservatuvarı Halk Oyunu Eki-
bi dans gösterileri sunacak. Gün boyu 
sürecek etkinliklerde geleneksel oyun-
lar, yarışmalar, hıdırellez ritüellleri, 
dans atölyesi, ata tohum takası etkinli-
ği, kağıt heykel atölyesi ve taş boyama 
atölyesi ile Antalyalılar keyifli bir gün 
yaşayacak. Etkinliklerde saat 18.45’te 
ise Erdinç Karadeniz sahne alacak. Ka-
radeniz, şarkılarıyla Hıdırellez Şenli-
ği’ne renk katacak.  İHA

YEREL gastronomi mirası-
nı korumak, sürdürülebilir tarı-
mı teşvik etmek ve turizmi çe-
şitlendirmek amacıyla Alanya, 
Türkiye’de ilk kez Culinary He-
ritage (Mutfak Mirası) ağına li-
sanslı olarak katılan bölge oldu. 
Bu kapsamda, Culinary Heritage 
Küresel Koordinatör Niclas Fjel-
lström ile Belediye Başkanı Os-
man Tarik Özçelik arasında sis-
temin başlangıç protokol imzası 
atıldı. İmza törenine Belediye Baş-
kan Yardımcısı Servet Ünlü, Culi-
nary Heritage koordinatörleri Sevda 
Çapa ve Zeynep Kiriş katıldı.

Alanya’da bir hafta boyunca 

saha ziyaretleri ve değerlendirme-
ler gerçekleştirilecek. İklim Deği-
şikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü ko-
ordinasyonundaki bu süreç, yerel 
restoranların, üreticilerin ve şefle-
rin, geleneksel tarifler, yerel ürünler, 

sürdürülebilirlik, çevre ve şeffaflık 
gibi kriterler çerçevesinde değer-
lendirilmesini kapsıyor. Sertifikas-
yon sisteminin temelini Mutfak 
Mirasının Korunması, Sürdürüle-
bilirlik ve Yerel Tedarik, Kalite ve 
Otantiklik, Toplum Katılımı, Ope-
rasyonel Şeffaflık, Gelenekte Ye-
nilik ilkeleri oluşturuyor. Alanya 
Belediyesi ekipleri, Culinary Heri-
tage lisansına sahip olarak gerek-

li eğitim ve uygulama süreçlerinden 
geçiyor. Böylece belediye bünyesin-
de sertifikasyon yönetimi ve sürdü-
rülebilir gastronomi politikalarının 
yerelde etkin bir şekilde yürütülme-
si hedefleniyor.   DHA

Büyükşehir’den 
hıdırellez şenliği
Büyükşehir Belediyesi baharın müjdecisi olarak kabul edilen Hıdırellez’i 
şenlik havasında kutlayacak. Bugün Karaalioğlu Parkı’nda düzenlenecek 
etkinliklerde şarkılar ve danslar eşliğinde Hıdırellez coşkusu yaşanacak

Culinary heritage 
için imza atıldı

Culinary heritage 
için imza atıldı

Alanya Belediyesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü 
koordinasyonunda önemli bir uluslararası süreci hayata geçiriyor. Culinary 
Heritage Küresel Koordinatör Niclas Fjellström ile Belediye Başkanı Osman 

Tarık Özçelik arasında sistemin başlangıç protokol imzası atıldı

KonyAALtI Belediyesi, ilçede 
yaşayan emeklilere yönelik sosyal 
dayanışmayı güçlendirmek ve ekono-
mik anlamda destek sunmak amacıyla 
‘Emekli Kart’ projesinin adımlarını 
atmaya başladı. Proje kapsamında 
belediye ekipleri, Konyaaltı Beledi-
yesi’ne bağlı Emekli Kahvelerinde 
vatandaşlarla birebir temas kurarak 
hem bilgilendirme yaptı hem de kart 
başvurularını almaya başladı. Emekli 
Kart sahibi olan vatandaşlar, anlaşma-
lı işletmelerden çeşitli indirimler elde 
edebilecek, aynı zamanda Emekli Kah-
velerinde kartlarını okutarak ücretsiz 
çay hizmetinden faydalanabilecek. 
Özellikle dar gelirli emeklilerin yaşa-
mını kolaylaştırmayı hedefleyen bu 
proje, emeklilerden büyük ilgi gördü. 
Başvuru yapan vatandaşların kartları 
hazır olduğunda bilgilendirme mesajı 
geleceği bildirildi.
KONYAALTI BELEDİYESİ / BÜLTEN

Emekliye özel kart 
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Dünyadan 
kısa kısa

Çin’de tekne 
gezisi faciası

ÇİN’DE turist gezisi faciayla son 
buldu. Guizhou eyaletine bağlı Qianxi 
şehrinde bir nehirde toplam 84 turisti 
taşıyan 4 teknenin şiddetli rüzgar ne-
deniyle alabora olması sonucu 10 kişi 
hayatını kaybetti. Devlet medyasına 
göre, kurtarılan 74 kişiden 70’i tedavi 
edilmek üzere hastaneye sevk edildi. 
Bölgeye yaklaşık 500 kurtarma görev-
lisi seferber edildi. 

Zelenskiy:  Rusya 
görmezden geliyor

UKRAYNA Devlet Başkanı Vladimir 
Zelenskiy, resmi ziyaret çerçevesinde 
Çekya’ya geldi. Zelenskiy, Çekya’da 
yaptığı açıklamada, Rusya’ya giderek 
artan şiddette baskı uygulanmadığı 
sürece Rusya’nın savaşı sona erdirme 
yönünde adım atmayacağını söyledi. 
Zelenskiy, “Rusya, ABD’nin sunduğu 
kapsamlı ateşkes teklifini dahi gör-
mezden geliyor” dedi.

Papalık arabası 
Gazze’ye gidecek

PAPA Franciscus’un vasiyeti 
üzerine papalık arabası Gazze’deki 
çocuklar için mobil sağlık kliniğine 
dönüştürülecek. Vatikan, bunun Papa 
Franciscus’un vefatından önceki son 
isteği olduğunu duyurdu. Papalık 
arabasının, teşhis, muayene ve tedavi 
için ekipmanlarla donatılacağı kayde-
dildi. Papa Franciscus’un arabası, dok-
torlar ve sağlık görevlileri tarafından 
kullanılacak. 

Kenya’da başkana 
ayakkabılı saldırı

KENYA’DA hayat pahalılığı ve eko-
nomik baskılar nedeniyle halkın öf-
kesi yüksek seviyelerde seyretmeye 
devam ediyor. Kenya Devlet Başkanı 
William Ruto, Migori bölgesinde 
düzenlediği bir mitingde hayat pa-
halılığıyla ilgili yaptığı bir konuşma 
sırasında ayakkabılı saldırıya uğradı. 
İçişleri Bakanlığı olayla ilgili 3 kişinin 
gözaltına alındığını açıkladı.

Kremlin: Putin ve 
Trump görüşmeli

KREMLİN Sözcüsü Dmitriy Pes-

kov, düzenlediği basın toplantısın-

da ABD Başkanı Donald Trump 

ile Rusya Devlet Başkanı Vladimir 

Putin arasında muhtemel bir gö-

rüşme hakkında sorulan soruya, 

“Böyle bir toplantı kesinlikle her-

kesin dilinde ve pek çok yönden 

bu toplantının kesinlikle gerekli 

olduğunu düşünüyoruz. Toplan-

tının uygun şekilde hazırlanması 

gerekiyor” dedi.

İran’dan ABD 
ve İsrail’e tehdit

İRAN Savunma Bakanı Aziz 

Nasırzade, ABD ve İsrail’in saldırı 

tehditlerine sert tepki gösterdi. 

İran Savunma Bakanı Aziz Nasır-

zade, “Eğer ABD veya İsrail tara-

fından İran’a yönelik bir saldırı 

olursa ya da bir savaş dayatılırsa 

buna güçlü bir şekilde karşılık 

vereceğiz. İran ile tehdit diliyle 

konuşulmaması gerektiğini anla-

yacaklardır” ifadelerini kullandı. 

Romanya’da 
ikinci tur olacak

ROMANYA’DA yenilenen cum-

hurbaşkanlığı seçiminin ilk turunu, 

aşırı sağcı Rumenlerin Birlik İttifakı 

(AUR) lideri George Simion önde 

tamamladı; ilk turda yüzde 41’le ilk 

sırayı alan Simion ve yüzde 21’le 

ikinci sıraya yerleşen bağımsız 

aday Nicuşor Dan, 18 Mayıs’ta 

yapılacak ikinci turda yarışacak. 

George Simion, “Olağanüstü bir 

sonuca doğru ilerliyoruz” dedi.

DHA-İHA

Meczup Arapça kökenli bir sözcük. 
Meczup, Allah aşkıyla kendinden 

geçmiş, akıl ve mantık ölçülerine sığ-
mayan davranışlar sergileyen kişi. 

Ya da Meczup, akli dengesi yerinde olmayan, 
garip davranışları olan kişi. 

CHP Genel Başkanı Özgür Özel’e yapılan 
saldırı sadece bireysel bir meczubun hareketi 
olarak geçiştirilemeyecek kadar politik anlamlar 
taşıyan bir olay olarak görülüyor. 

Psikologlara göre, bu tür saldırılar, toplumsal 
kutuplaşmanın geldiği noktayı gösterir. Siyasette 
nefret dili ve düşmanlaştırmanın fiziksel şiddete 
dönüştüğünün işareti! 

Failin meczup ilan edilmesi ise sistemin 
sorumluluktan arındırılması girişimi olarak de-
ğerlendiriliyor. Korkulan şu ki, bu tür saldırılar, 
geçmişte de görüldüğü üzere, daha büyük bir 
baskı ve sindirme politikasının habercisi olabi-
lir.

İsmet İnönü taşlanmış, Ecevit’e yazar kasa fır-

latılmış, Kılıçdaroğlu linç edilmeye kalkışılmış 
ve son olarak Özgür Özel’e yumruklu saldırı 
gerçekleşmiş.

Eğer saldırganlar gerçekten meczup ise bu, 
ülkenin kamusal güvenliğinin ne kadar zayıf ol-
duğunu gösterir. Ama eğer siyasi yönlendirmey-
le hareket ettiyse bu, siyasi şiddetin sıradanlaş-
tırılmaya çalışıldığının ve muhalefete gözdağı 
verilmek istendiğinin göstergesidir.

Olayın nasıl ele alındığı, Türkiye’de demokra-
sinin geleceği açısından belirleyici olabilir.

CHP Genel Başkanı Özgür Özel’e yapılan 
saldırı, her ne kadar bireysel ya da meczup işi 
diye geçiştirilmeye çalışılsa da bu olay, yal-
nızca bir bireyin ruh haliyle açıklanamayacak 
kadar politik ve planlı görünüyor.

İktidar çevrelerinden gelen provokasyona 
gelmeyelim türü açıklamalar da aslında bir tür 
üstünü örtme çabası olarak okunabilir. Çünkü 
bu ülkede artık neredeyse her saldırgan ya mec-
zup ilan ediliyor ya da yalnız kurt. Bu söylem, 

saldırganı bireyselleştirip sistemin sorum-
luluğunu gözlerden kaçırmanın klasik bir 
yolu olarak görülüyor.

Oysa mesele çok daha büyük: 
Bu bir kişiye yapılan saldırı değildir. 

Bu, bir muhalefetin liderine yapılmıştır. 
Daha önemlisi, halkın sandıkta verdiği 

muhalefet görevine, yani temsili demok-
rasiye yapılmış bir saldırıdır. 
Bu kaçıncı uyarıdır. 

Bu kaçıncı mesajdır.
Şiddetin siyasi söylemin bir parçası haline 

gelmeye başlaması, aslında sessiz ama etkili bir 
darbe girişimidir. Herkesin içine korku salmak, 
muhalif liderlerin adımlarını kısıtlamak, halkın 
umutlarını kırmak için yapılan bu tarz girişimler 
tarihte hep aynı amaca hizmet etti: Sindirme ve 
susturma.

Bugün bir genel başkana tokat atılır, yarın bir 
başka siyasetçiye kurşun sıkılır. O yüzden bu 
olayı küçümsemek, ülkenin geleceğini küçüm-
semektir. Bu yalnızca bir “güvenlik zafiyeti” ya 
da bireysel cinnet” değil; bu, sistematik bir ku-
tuplaştırma politikasının şiddet yoluyla meyve 
vermesidir.

Mesele bir meczup değil. Mesele, bu mec-
zupları cesaretlendiren siyasi dil, suskunluk ve 
cezasızlıktır.

Ve ne yazık ki, bu saldırı bir son değil, eğer 
gerekli dersler çıkarılmazsa, bir başlangıçtır.

Fahrettin 
HEPKESKİN

Bu kaçıncı 
mesaj?

Okul önünde 
eylem yaptılar
Konyaaltı’da bir okulda yaşandığı iddia edilen sözlü taciz olayı sonrası eylemler devam 

ediyor. Okul önünde bir araya gelen Eğitim-Sen üyeleri okul müdürünü protesto etti

KONYAALTı’DA bir 
okulda yaşandığı id-
dia edilen olay son-
rası tepkiler devam 

ediyor. Eğitim-Sen üyele-
ri okul önünde bir araya ge-
lerek protesto gösterisi gerçekleştirdi. 
Eğitim-Sen Antalya Şube Başkanı Ka-
dir Öztürk, “Olay, kıyafet tartışması 
değil, yıllardır eğitim alanında örülen 
sistematik gerici dönüşümün ve oto-
riter zihniyetin yeni bir tezahürüdür. 

Okul müdürü tarafından kız öğrenci-
lere yönelik kullanılan aşağılayıcı ve 
cinsiyetçi ifadeler, öğrencilerin tuvalet 
ihtiyaçlarının engellenmesi, zorla bah-
çede bekletilmeleri, cübbe giymeye 
zorlanmaları ve kapıların kilitlenme-
siyle tehdit edilmeleri; yalnızca öğren-
ci haklarının değil, eğitimin temel ilke-
lerinin de açık bir şekilde ihlalidir. Bu 
yaşananlar, tekil bir yöneticinin keyfi-
liği değil; eğitimde laikliğin ve toplum-
sal cinsiyet eşitliğinin sistemli olarak 

tasfiye edilmesinin, kız çocuklarının 
yaşamlarına ve kimliklerine yönelik 
derinleşen müdahalelerin doğrudan 
sonucudur” dedi.

MÜDÜR GÖREV ALINMALIDIR 

Kadir Öztürk, “Olayın faili okul mü-
dürü hakkında derhal adli ve idari iş-
lem başlatılmalı, görevden alınmalı-
dır. Öğrencilerin yaşadığı psikolojik 
travma dikkate alınmalı, destek sağ-
lanmalıdır. Soruşturma süreci tama-

men şeffaf yürütülmeli, kamuoyuyla 
paylaşılmalıdır. Okullarda toplum-
sal cinsiyet eşitliği esas alınmalı; tüm 
yönetici ve öğretmenlere insan hak-
ları ve toplumsal cinsiyet temelli 
hizmet içi eğitimler zorunlu hale geti-
rilmelidir. Öğrencilerimizin kimlikle-
rine, kıyafetlerine, yaşam biçimlerine 
karışmak kimsenin hakkı değildir. Öğ-
rencilerimizin haklarını ve özgürlükle-
rini sonuna kadar savunacağız” diye 
konuştu.

GÜVEN 
GÜNEŞ

Sınava girecek öğrencilere destek

MURATPAŞA Belediyesi, ‘Sı-
nav Dönemi Ebeveyn Eğitimi’n-
de öğrencilerin sınav kaygısı-
nı anlama ve yönetme, zaman 
kontrolü, çalışma ortamı deste-
ği, psikolojik ve akademik des-
tek, stres yönetimi, sağlıklı ileti-
şim yöntemleri ve motivasyon 
artırma teknikleri üzerinde du-
racak.  Psikologlar tarafından 
verilecek eğitimlerle, ebeveyn-
lerin çocuklarına karşı daha bi-
linçli hareket etmeleri ve daha 

sağlıklı iletişim kurabilmele-
ri hedefleniyor. Aynı zamanda 
programla ailelerin de kaygıla-
rının azaltılacağı öngörülüyor. 
Eğitimler ilk olarak 9 Mayıs 
Cuma saat 10.00’da Alyaz-
ma Kadın Danışma Merkezi’n-
de gerçekleşecek. Ardından, 16 
Mayıs Cuma saat 10.00’da Gi-
ritli Kadın Danışma Merkezi ve 
23 Mayıs Cuma saat 10.00’da 
Zeytinköy Kadın Danışma Mer-
kezi’nde devam edecek.  DhA

Muratpaşa Belediyesi, sınav 
sürecindeki öğrencilerin ailelerine 

destek olmak amacıyla, ‘Sınav 
Dönemi Ebeveyn Eğitimi’ 

programını hayata geçiriyor. Ücretsiz 
düzenlenecek eğitimler, belediyenin 

üç ayrı noktada yer alan kadın 
danışma merkezlerinde gerçekleşecek
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Büyükşehir Belediyesi, ilçe Be-
lediyeleri koordinasyon Top-
lantısı’nın 2’ncisini ‘Atık ilaç-
ların yönetimi’ konusunda 

düzenledi. Büyükşehir Belediyesi hiz-
met Binası eğitim Salonu’nda Başkan 
Danışmanı Çevre yüksek Mühendisi 
Lokman Atasoy başkanlığında yapılan 
toplantıya, Büyükşehir Belediyesi ik-
lim Değişikliği ve Sıfır Atık Dairesi Baş-
kanı, Çevre koruma ve kontrol Dairesi 
Başkanı, Çevre şehircilik ve iklim De-
ğişikliği il Müdürlüğü ile ilçe belediye-
lerinin ilgili birimlerinden temsilciler 
ayrıca ITC firma yetkilileri katıldı. Top-
lantıda hanelerde biriken son kullan-
ma tarihi geçmiş ilaçların evsel atık-
larla birlikte çöpe atılması neticesinde 
insan ve çevre sağlığı açısından oluş-
turduğu risklere dikkat çekilerek, bu 
atıkların mevzuatın da öngördüğü şe-
kilde nasıl toplanacağı, taşınacağı ve 
imha edileceği konusunda fikir alışve-
rişinde bulunuldu.

Proje kapsamında, ITC firmasının ta-
ahhüdü ve Büyükşehir Belediyesi ile 
ilçe belediyeleri arasında imzalanacak 
işbirliği protokolü ile atık ilaçların be-
delsiz transferi ve bertarafı sağlanacak. 
Toplama noktalarında atık ilaçların 
özel kutular içinde biriktirilmesi, sızdır-
maz konteynerlerde geçici olarak de-
polanması planlanıyor. Bu konteyner-
ler ilçe belediyelerinin ihtiyacına göre 
ITC firması tarafından sağlanacak. ilaç 
atıkları konteynerlerde en fazla altı ay 
süreyle muhafaza edilerek yılda en az 
iki kez bertaraf edilecek.

TÜRKİYE’YE ÖRNEK BİR MODEL

Antalya Büyükşehir Belediyesi Baş-

kan Danışmanı Lokman Atasoy, atık 
ilaçlar sorununun uzun süredir gün-
demlerinde olduğunu belirterek, “ilaç 
atıkları tehlikeli atık riski taşımaktadır. 
Toplanmaları, depolanmaları ve ber-

taraf edilmeleri evsel atıklardan fark-
lı. Bertarafı için de bir maliyet söz ko-
nusu. Dolayısıyla hanelerden çıkan 
atık ilaçların yönetimi maalesef isteni-
len düzeyde değil. Biz Antalya’ya Çev-

re Başkenti ünvanını kazandırmış An-
talya Büyükşehir Belediyesi olarak bu 
soruna da kayıtsız kalmadık. ITC firma-
sıyla ve ilçe belediyelerimizle görüşe-
rek bu süreci nasıl yöneteceğimiz ko-
nusunda ortak bir model geliştirdik. Bu 
toplantının oluşturulan model üzerin-
de mutabık kalınması ve uygulamaya 
geçiş için son karar toplantısı olması-
nı planlıyoruz. Türkiye’ye örnek olacak 
bir sistem kurmayı hedefliyoruz” dedi.

ITC firmasında Tıbbi Atık şefi olarak 
görev yapan efe Tekcan, “Vatandaşlar-
dan kaynaklanan son kullanma tari-
hi geçmiş ilaçları toplayıp bertaraf ede-
ceğiz. Bu, toplum sağlığı açısından çok 
kritik bir konu. Antalya’nın çevre du-
yarlılığı yüksek bir kent olduğunu bi-
liyoruz. Bu nedenle burada da başarılı 
bir uygulamaya imza atacağımıza ina-
nıyoruz” diye konuştu. DHA

AnTALyA Valiliği, Antalya Or-
ganize Sanayi Bölgesi, Antalya 
Tanıtım Vakfı ile Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası’nın destek ver-
diği Antalya Markaları kongre-
si, 29- 30 nisan’da Akra hotels’de 
yapıldı. iki gün süren ve Antal-
ya halkla ilişkiler Derneği’nin 
her yıl düzenleyeceği geleneksel 
bir proje olarak planlanan 1. An-
talya Markaları kongresi’ne bu 
yıl Antalya’nın önemli markala-
rı ADO Group, Corendon Group, 
Lokman Group, 7 Mehmet resta-
urant gibi köklü markaların tem-
silcilerinin marka hikayelerini 
anlattı. 

konuşmaların yanı sıra, Antal-
ya’nın marka şehir olma yolcu-
luğunda çok önemli detayların 
paylaşıldığı, konusunun uzma-
nı konuklarla gastronomi, tarım, 
sürdürülebilirlik, ticaret, teknolo-
ji, geçmişten gelen kültür biriki-
mi, coğrafi işaretli ürünler, yerel 
yönetimler, turizm, spor gibi ko-
nuların ele alındığı bir dizi otu-
rum gerçekleştirildi. ilk gün An-
talya Markaları kongresi’ne 423 
kişi giriş yaptı. ikinci gün ile bir-
likte kongreyi takip eden ziyaret-

çi sayısı 1056 oldu.
kongre kapsamında bir yıl sü-

ren çekimler sonucu Fotoğraf Sa-
natçısı Özgür Donmaz’ın Vali-
lik arşivine kazandırdığı Antalya 
fotoğraflarının ilk kez görücüye 
çıktığı ‘Antalya Fotoğrafları Ser-
gisi’ açıldı. Antalya Valisi hulu-
si şahin, Vali yardımcısı yalçın 
Sezgin, Büyükşehir Belediye Baş-
kan Vekili Osman Sert ve AhiD 
Başkanı Güldal Siğinç tarafından 
açılışı yapılan sergide Antalya fo-
toğrafları büyük beğeni aldı.

VALİ ŞAHİN’DEN                 
PROJEYE ÖVGÜ

Vali şahin kongrenin çok iyi 
düşünülmüş bir proje olduğunu 
vurgulayarak “Antalya’dan çı-
kıp hem şehre hem de ülkemize 
global düzeyde değer katmış çok 
kıymetli firmalarımız mevcut. Bu 
ülkemiz adına büyük bir gurur 
kaynağı. O nedenle Antalya’nın 
marka değerlerini gündeme taşı-
yan bu kongreyi hayata geçiren 
Antalya halkla ilişkiler Derne-
ği Başkanı Güldal Siğinç’i ve yö-
netimini kutluyorum” ifadelerini 
kullandı. DHA

Atık ilAçlAr için 
yeni dönem

Büyükşehir Belediyesi, ilçe belediyeleriyle işbirliği içinde atık ilaçların 
toplanması ve bertaraf edilmesine yönelik kapsamlı bir projeyi hayata geçiriyor

AnTALyA Ticaret Borsası’nın yürüt-
tüğü kesme Çiçek ihracatının Geliştiril-
mesi UrGe Projesi kapsamında, kesme 
çiçek ihracatçısı firmaların temsilcile-
ri uzak doğunun en önemli ticari mer-
kezlerinden Japonya ve kore’ye gitti. 
ATB yönetim kurulu Başkanı Ali Çan-
dır başkanlığındaki heyet, kesme çi-
çek ticaretini geliştirmek amacıyla ilk 
olarak Japonya’da temaslarda bulun-
du. ATB üyelerinden oluşan heyet, Ja-
pon ithalatçı firmalarla B2B toplantısın-
da bir araya geldi. Toplantıda, Japonya 
Çiçek Ticareti Birliği Başkanı yoshihiko 
nishio’dan kesme çiçek sektörü ve ti-
caretiyle ilgili bilgi alan üyeler, ticari iş-
birliği sağlayacak görüşmeler gerçek-
leştirdi. 

UrGe heyeti, Japonya’nın başkenti 
Tokyo’da Ota hali ve Mezatı’nı, kawa-
saki hali ve Mezatını da ziyaret etti. 
üyeler, kesme çiçek ticaretinin yapıldı-
ğı hal ve mezat işleyişi hakkında bilgi 
aldı. kesme çiçek heyeti, Classic Japan 
ve Otani firmalarını ziyaret ederek, Ja-
ponya kesme çiçek sektörü hakkında 
da bilgi edindi. UrGe Projesi kapsamın-
da üyeler, kore’nin başkenti Seul’de de 
temaslarda bulundu. Toplantıya katılan 
e Business Odalar Başkanı Cho Won 
Gıl, sunum yaptı.  DHA

MüSiAD Antalya şubesi tarafından 
düzenlenen 2025 iş Sağlığı Güvenliği 
ve Çalışma hayatında Mobbing konulu 
toplantıda, iş sağlığı, güvenliği ve mob-
bing gibi iş yaşamını doğrudan etkile-
yen konular masaya yatırıldı. Toplantı-
nın konuşmacılarından Lara iş Sağlığı 
ve Güvenliği yöneticisi enes şahin, iş 
güvenliğinin yalnızca yasal bir zorun-
luluk değil, aynı zamanda kurumsal 
bir sorumluluk olduğunu belirtti. şa-
hin, 2025 yılı itibariyle yanında bir kişi 
bile çalıştıran her işletmenin iş güvenli-
ği uzmanı ile çalışmasının zorunlu hale 
geldiğini söyledi. işverenlerin dikkat et-
mesi gereken belgeleri sıralayan şahin, 
“risk analiz raporu, tespit ve öneri def-
teri, hizmet alınan OSGB’nin yetki bel-
gesi, acil durum eylem planı gibi belge-
ler eksiksiz şekilde hazır olmalı. Bunlar 
yalnızca yasal denetimler için değil, ça-
lışan sağlığı ve iş kazalarının önlenme-
si açısından da büyük önem taşıyor,” 
dedi. Güvenli bir iş ortamının nitelikli iş 
gücünü çekmede ve elde tutmada kri-
tik rol oynadığını da vurguladı. İHA

ATB kesme çiçek heyeti 
Japonya ve Kore’de

Gündem mobbing oldu

Antalya Markaları Kongresi 
ziyaretçilerden tam not aldı

Halkla İlişkiler Derneği (AHİD) tarafından ilki 
gerçekleştirilen Antalya Markaları Kongresi sona 

erdi. AHİD Başkanı Güldal Siğinç, “Antalya’nın 
marka değerini artırmak için çıktığımız bu yolda 

ilk kongremizi başarıyla gerçekleştirdik” dedi

Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel 
Müdürlüğü’nün, Antalya’nın merkez 
ilçelerinde yağmur suyu hatlarında 
başlattığı detaylı temizlik çalışmaları 
sürüyor. Lara Güzeloba’dan başlayan 
temizlik çalışması mahalle mahalle ger-
çekleştiriliyor. 150 kilometrelik yağmur 
suyu hattında ekipler robot kamera ve 
kombine araçlarla tıkanıklıkları açıyor. 
Muratpaşa ilçesi yıldız Mahallesi’nde 
gerçekleştirilen çalışmalarda ASAT 
ekipleri, şehir içi altyapının sağlıklı 
şekilde işlemesini sağlıyor.

DOĞU’DAN BATI’YA                          
KAPSAMLI TEMİZLİK

Temizlik çalışmalarının geniş bir 
alana yayıldığını belirten ASAT konrol 

Mühendisi yusuf raşit kalaycı, “yağ-
mur suyu hatlarının temizlik çalışma-
larına Lara Güzeloba bölgesinden 
başladık. şu anda yıldız Mahallesi’nde 
ekiplerimizle birlikte sahadayız. Temiz-
lik işlemlerini kombine araçlarımızla 
gerçekleştiriyoruz. Bu araçlarla hatları 
detaylı şekilde temizledikten sonra, 
robot kameralarla hattın içini görüntü-
lüyoruz. Böylece, arızaları ya da riskli 
noktaları tespit edebiliyoruz” dedi.

VERİLEN SÖZLER TUTULDU 
TALEPLER KARŞILANDI

yıldız Mahallesi Muhtarı Sema 
ebiloğlu, ASAT tarafından yürütülen 
yağmur suyu hattı temizlik çalışmala-
rına ilişkin memnuniyetini dile getirdi. 

ebiloğlu, “Tüm muhtarların katılımıyla 
yapılan toplantıda bu konunun ne 
kadar hassas olduğu vurgulanmıştı. 
Bugün görüyoruz ki verilen sözler 
tutuldu, taleplerimiz karşıland” diye 
konuştu.

BAŞKAN BÖCEK VE                              
ASAT’A TEŞEKKÜR

üçgen Mahallesi Muhtarı Aynur 
Baycın, ASAT’ın temizlik çalışmasından 
memnuniyet duyduklarını belirterek, 
“ASAT ekipleri tarafından aranarak 
bilgilendirildik. Talebimize hemen 
cevap verildi ve gerekli çalışmalar hızla 
başladı. Muhittin Başkanımıza ve ASAT 
ekiplerine teşekkür ediyorum” ifadele-
rini kullandı.  DhA

ASAT, merkez ilçeleri kapsayan 150 
kilometrelik yağmur suyu hattının 
temizlik çalışmalarını sürdürüyor. 

ASAT ekipleri, robot kamera ve 
kombine araçlarla detaylı temizlik 

çalışması gerçekleştiriyor

ASAT’ın yağmur suyu 
hattı temizliği sürüyor



Türkiye Masterler ve Veteranlar 
Futbol Ligi (TMVFL) Federasyonu Türki-
ye Şampiyonası, 28 Nisan - 4 Mayıs ta-
rihleri arasında Antalya’da gerçekleşti-
rildi. +40 yaş Türkiye şampiyonluğunu 
geçen yıl olduğu gibi bu yıl da Sakar-
ya Hendek Veteranlar takımı kazandı. 
Vatan kupası Bartın Masterler’in, Fede-
rasyon kupası Ardeşen Veteranlar ta-
kımlarının oldu. 

2014 yılında kurulan Türkiye Mas-
terler ve Veteranlar deplasmanlı Fut-
bol Ligi 2024-2025 sezonu, Doğu Ana-
dolu, Doğu, Orta, Batı karadeniz, 
Marmara ve ege’deki toplam 11 lig 
bölgesinde 115 master veteran takı-
mının katılımıyla geçen ay tamamlan-
dı. Ligde dereceye giren 19 master ve-

teran takımı Antalya’nın Serik ilçesi 
Belek bölgesindeki bir spor komplek-
sinde gerçekleştirilen Türkiye Şampi-
yonası’na katıldı. Türkiye’nin dört bir 
yanından gelen takımlar, önce eleme 
gruplarını, sonraki aşamalarda çeyrek 
ve yarı finalleri aşarak kupalara uzan-
maya çalıştı.

Bosna Hersek Zenica Doboj kanto-
nu Başbakanı Nezir Piviç, ekonomi Ba-
kanı Samir Sibonjiç, Moldova Cum-
huriyeti Gagauzya Özerk Bölgesi Spor 
Bakanı Dragoi Veaceslav ve kosova 
Prizren Liria Veteran Futbol kulübü 
Başkanı Blerim Shisko şampiyonayı iz-
lemenin yanı sıra, başkanlar ve yöne-
tim takımları arasında oynanan mini 
turnuva karşılaşmalarında forma da 

giydi. Final karşılaşmalarında; Arde-
şen Veteranlar, kastamonu Veteranları 
3-2 yenerek Federasyon kupası’nı, Bar-
tın Masterler, karabük elit Masterler’ı 
3-1’le geçerek Vatan kupası’nı kazandı. 

Görsel öğelerle renklenen büyük fi-
nalde, geçen yılın şampiyonu Hendek 
Veteranlar istanbul temsilcisi rüya 
yapı Ferah Spor’u 4-0 yenerek Türkiye 
Şampiyonluğu’na tekrar uzandı.  DHA
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Almanya’da şampiyon
Bayern Münih oldu 

Bundisliga’da Bayer Leverku-
sen’in Freiburg ile 2-2 berabere 

kalmasıyla Bayern Münih şampiyon-
luğunu ilan etti. Münih toplamda 34. 
kez şampiyon oldu. Ligin 32. haftasında 
lider Bayern Münih dün deplasmanda 
karşılaştığı rB Leipzig ile son dakikada 
yediği golle 3-3 berabere kalırken, şam-
piyonluk kutlamaları ertelenmişti.

Jose Mourinho 
derbi kazanamıyor 

Fenerbahçe Teknik Direktörü 
Jose Mourinho, bu sezon çıktığı 5 

derbide de galibiyet alamadı. Dünyaca 
ünlü teknik direktör Jose Mourinho, 
ezeli rakiplerle oynanan derbilerde ga-
libiyetle tanışamadı. Tecrübeli hoca lig 
ve kupada olmak üzere Galatasaray ve 
Beşiktaş ile oynanan toplam 5 maçta 
sadece 1 kez berabere kalabildi. 

Beşiktaş derbilerde 
bir başka oynuyor 

Siyah-beyazlılar, ligde bu sezon 
derbilerde aldığı galibiyetlerle ön 

plana çıktı. kartal, tek mağlubiyetini 
10. haftada deplasmanda Galatasa-
ray’a karşı 2-1’lik skorla aldı. Beşiktaş, 
sarı-kırmızılılarla evinde oynadığı 
müsabakayı ise 2-1 kazandı. konuk 
ettiği Fenerbahçe’yi 1-0 yenen Beşiktaş, 
rakibiyle ülker Stadyumu’nda oynadığı 
derbiden 1-0’lık skorla galip ayrıldı. 

Şampiyonlar Ligi’nde
şampiyon Conegliano 

istanbul’un ev sahipliğinde 
düzenlenen 2025 CeV kadınlar 

Şampiyonlar Ligi Dörtlü Finali’nde 
şampiyon italya’nın A.Carraro Imoco 
Conegliano takımı oldu. Şampiyonlar 
Ligi Dörtlü Finali’nde A.Carraro Imoco 
Conegliano ile Savino Del Bene Scan-
dicci karşı karşıya geldi. Imoco, rakibini 
25-16, 25-21, 25-19 setlerle 3-0 mağlup 
etti ve şampiyonluğa ulaştı.

Dev finalin 
adı belli oluyor 

Avrupa futbolunun kulüp düze-
yindeki en önemli organizasyonu 

olan UeFA Şampiyonlar Ligi’nde yarı 
final rövanş maçları, bugün ve yarın 
oynanacak. italya temsilcisi Inter, 
3-3’ün rövanşında yarın Barcelona’yı 
konuk edecek. yarı finalin diğer müsa-
bakasında ise Paris Saint-Germain, 7 
Mayıs Çarşamba günü ingiltere ekibi 
Arsenal ile karşılaşacak.

Göztepe
yükselişte 

Göztepe’nin son haftalardaki yük-
selişi devam ediyor. Geçtiğimiz 

hafta rams Başakşehir’i, Gürsel Aksel 
Stadyumu’nda 4-1 yenerek 11 maçlık 
kazanamama serisini sonlandıran izmir 
ekibi, 34. hafta mücadelesinde de Ada-
na Demirspor’u 2-1 mağlup ederek bu 
kez de 5 ay sonra deplasman galibiyeti 
aldı.

‘DeMir Adam’ lakaplı Anfaş yönetim 
kurulu Başkanı Ali Bıdı, Türkiye Tri-
atlon Federasyonu tarafından Tari-
hi Gelibolu yarımadası’nda düzen-
lenen ‘2025 Challenge Gallipoli’ 
şampiyonasında 76 yaş kategori-
sinde birincilik kürsüsüne çıktı. 
538 sporcunun katıldığı yarışlar, 
sabah saatlerinde eski Jandarma 
kampı’ndaki başlangıç noktası-
na başladı.

BÜYÜK MÜCADELE VERİLDİ

yüzme, bisiklet ve koşu parkur-
larında yapılar yarışların startını, 
Çanakkale Gençlik ve Spor il Müdü-
rü Ömer kalkan verdi. yaş kategorile-
rindeki yarışlarda sporcular önce 750 metre 
yüzdü, 20 kilometrelik bisiklet sürdü ve 5 ki-
lometre koştu. Triatletler yarışı tamamlamak 
için yoğun mücadele verdi.

iş insanı ve milli sporcu Ali Bıdı, bu yıl 5’in-

cisi düzenlenen triatlonda 18 ülkeden 
538 sporcunun yer aldığını belirte-

rek, “eğirdir’de geçen yıl kaza geçir-
dim. köprücük kemiğim kırıldı ve 
7 çivi ile platin takıldı. 4 kabur-
gam kırıldı. Akciğerim zedelen-
di ve kanamalar oldu. yüzüme 4 
dikiş atıldı. Diz kapaklarımdan, 
omzumdan ağır yara aldım. De-
yim yerinde ise hurda arada 
gibiydim. kazadan üç ay son-
ra Alanya Triatlonu’na katıldım. 
Orada 1500 metre yüzdüm, 40 ki-

lometre bisiklet sürdüm, 10 kilo-
metre de koştum. Böylece 2024’ü 

kapattım. 2025’te önce izmir, ardın-
dan Serik ve şimdi de Çanakkale’de 

yarıştım. Ben sağlıklı beslenme ve düzen-
li sporu insanlara anlatmayı kendime misyon 
edindim. en az 120 yaşına kadar yaşamayı 
hedefledim. Bunu da başaracağıma inanıyo-
rum” dedi.   DHA

TFF 2’nci Lig kırmızı Grup’ta şam-
piyon olan Serik Belediyespor 
kentte coşkuyla karşılandı. Çı-
naraltı Meydanı’nda düzenle-

nen kutlama programına kaymakam 
Cemal Şahin, Belediye Başkanı kadir 
kumbul, CHP Antalya Milletvekili Ay-
kut kaya, kulüp Başkanı Cenk Doğan, 
teknik heyet, yöneticiler ve meyda-
nı dolduran çok sayıda taraftar katıldı. 
Program, Serik Belediyespor takımının 
kadriye’deki kulüp tesislerinden üstü 
açık otobüsle konvoy eşliğinde meyda-
na gelmesiyle başladı. Taraftar grupla-
rı takım otobüsünü meşaleler yakarak, 
davul, zurna ve havai fişek gösterileriy-
le karşıladı. 

kaymakam Cemal Şahin, Serik Be-
lediyespor’un 1’inci Lig’e yükselmesi 
dolayısıyla gururlu ve sevinçli olduk-
larını, kendilerine bu gururu yaşatan 
kulüp yöneticilerine, teknik heyetine, 
futbolcularına ve taraftarlara teşekkür 
etti. Belediye Başkanı kadir kumbul, 
tarihe altın harflerle yazılacak büyük 
bir başarıyı kutlamak için bir ara-
ya geldiklerini söyledi. kulüp Başkanı 
Cenk Doğan, “kulüp başkanlığına gel-
diğimde şampiyonluk sözü vermiştim. 

Allah sözümüzü yerde bırakmadı ve 
bu ilçeye şampiyonluğu getirdik” diye 
konuştu. Teknik direktör Mehmet Al-
tıparmak da “Bu şehrin bir ilki olduk. 
Bunun için tüm ekip çok mücadele etti. 

Bu benim yedinci şampiyonluğum. 
Bunu burada daha da fazlalaştıraca-
ğız” dedi. yöneticiler, teknik heyet ve 
futbolcular tek tek sahneye davet edi-
lerek taraftarları selamladı. Teknik he-

yet ile futbolcular sahneye tezahürat-
lar eşliğinde eşleri ve çocukları ile çıktı. 
Tören sonunda şampiyonluk kupası ta-
kım kaptanı Hakan Arslan ve futbolcu-
ların elinde yükseldi. DHA

Serik BelediyeSpor’da 
şampiyonluk kutlamaSı
TFF 2’nci Lig Kırmızı Grup’ta şampiyon olarak 1’inci Lig’e yükselen Antalya 
Belek Üniversitesi Serik Belediyespor’un başarısı Serik’te coşkuyla kutlandı

Süper Lig’in 35. haftasın-
da deplasmanda Gaziantep 
FK ile mücadele edecek olan 
Alanyaspor, gerçekleştirdiği 
antrenmanla bu maçın hazır-
lıklarına başladı. Alanyaspor 
Teknik Direktörü Joao pereira 
yönetimindeki antrenman 

ısınma çalışması ile başladı. 
Kayserispor maçında 11’de 
forma giyen oyuncular yeni-
leme çalışması yaptı. Daha 
sonra pas çalışması yapan 
oyuncular, antrenmanı taktik 
çalışması ve dar alanda oyun 
ile tamamladı.   ihA

ALAnyAspor
sıkı çALıŞıyor

Hendek Veteranlar 
bu yıl da şampiyon

‘Demir Adam’ şampiyon oldu



AntAlyA Devlet Senfoni Orkestrası Flüt Sa-
natçısı Doç. Lelya Bayramoğulları, Roma’da-
ki konserinin ardından Avrupa’nın önemli 
müzik metropollerinden biri olan İspanya’nın 
başkenti Madrid’de konser verdi.

Antalya Devlet Senfoni Orkestrası Flüt Sa-
natçısı Doç. Lelya Bayramoğulları, İspanya 
Flüt Derneği’nce (AFE) bu yıl 7’ncisi düzenle-
nen Uluslararası Flüt Festivali’ne davet edildi. 
Sanatçı, Madrid’in İspanyol besteci Manuel 
De Falla’nın isminin verildiği konser salonun-
da piyanist Jesus Gomez’in eşliğinde Falla’nın 
eserlerini seslendirdi. Bayramoğulları, sahne-
den alkış yağmuru altında ayrıldı. Antalyalı 
sanatçı Lelya Bayramoğulları, festival kapsa-
mında ayrıca İspanyol genç flüt öğrencileriyle 
de buluştu, kısa süreli dersler verdi. Derslere 

katılım yoğun oldu. Gittiği ülkelerde konser 
dışında sosyal sorumluluk projeleriyle kalple-
ri fetheden sanatçı, Madrid Yunus Emre Ensti-
tüsü ile ortak çalışma yaparak bir huzurevini 
de ziyaret etti, yaşlıları flütüyle neşelendir-
di.   DHA

AntAlyA Büyükşehir Belediyesi, ken-
tin dört bir yanını rengarenk çiçek-
lerle donatarak yaz aylarına estetik 
bir başlangıç yapıyor. Büyükşehir 

Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi Başkan-
lığı’na bağlı Hurma Bitki Üretim Tesisi’nde 
özenle yetiştirilen milyonlarca çiçek, Antal-
ya’nın caddelerini, parklarını ve yeşil alanla-
rını süslemek üzere toprakla buluşuyor. Eko-
nomik ve sürdürülebilir üretim anlayışıyla 
hayata geçirilen peyzaj çalışmaları, hem gör-
sel zenginlik sağlıyor hem de kentin doğal do-
kusunu ön plana çıkarıyor.

ANTALYA’NIN ÇEHRESİNİ DEĞİŞTİRİYOR

Antalya Büyükşehir Belediyesi, yaz mev-
simine yönelik peyzaj düzenlemeleri kapsa-
mında bu yıl kendi üretim tesislerinde ye-

tiştirdiği 4 milyon yazlık mevsimlik çiçekle 
Antalya’nın çehresini değiştiriyor. Hurma Bit-
ki Üretim Tesisi’nde özenle yetiştirilen Gazan-
ya, Çin karanfili, begonya, petunya, verbena, 
salvia, vinka, horoz ibiği, kadife, vapur duma-
nı, sardunya, pentas, kedi tırnağı ve yıldız çi-
çekleri seralarda toprakla buluşturularak di-
kime hazır hale getiriliyor.

GÖRSEL ŞÖLEN SUNACAK

Baharın ardından yaz mevsimine geçişte 
görsel bir şölen sunacak olan bu çiçekler, baş-
ta kent merkezindeki refüjler, kavşaklar ve 
parklar olmak üzere birçok alanda kullanı-
lacak. Kendi üretim kapasitesiyle önemli bir 
tasarruf sağlayan belediye, bu sayede hem 
maliyetleri düşürüyor hem de çevre dostu uy-
gulamalarıyla dikkat çekiyor.  DHA

AntAlyA rengArenk
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Büyükşehir Belediyesi, kendi üretim 
tesislerinde yetiştirdiği 4 milyon yazlık 
mevsimlik çiçekle şehri yaza hazırlıyor

4 MİlyOn 
ÇİÇek 

tOPrAklA 

BUlUŞUyOr

DokumA Park, Yörük kültürü-
ne ev sahipliği yaptı. Fethiye ve 
Seydikemerliler Derneği’nin 8. 
Keşkek Şöleni, büyük bir ilgiyle 
Dokuma Park’ta gerçekleştiril-
di.  Şölen alanına giriş yapan 
katılımcılar geleneksel Yörük 
motifleriyle karşılandı. 

Etkinlikte Fethiye ve Seydike-
mer yöresine ait halk oyunları 
sergilendi. Rengarenk gelenek-
sel kıyafetler içindeki Yörükler, 
davetlilere görsel bir şölen 
sundu. Şölende, Yörük kültürü-
nün Türk mutfağına armağanı 
olan keşkek, katılımcılara ikram 
edildi. Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz de etkinliğe 

katılarak,  Yörüklerin keşkek 
şölenine ortak oldu. Şölende 
konuşan Başkan Kocagöz, 
“Yörük kültürü, bu toprakların 
özüdür, mayasıdır. Göçebe 
hayatın getirdiği dayanışma, 
üretkenlik ve doğayla uyum, bu-
günkü toplumsal değerlerimizin 
temelini oluşturur. Keşkek gibi 
yöresel yemeklerimiz sadece 
birer lezzet değil; aynı zamanda 
paylaşmanın, birlikteliğin sem-
bolüdür. Böyle festivallerle hem 
kültürümüzü yaşatıyor hem de 
gelecek nesillere aktarıyoruz. 
Bu geleneği sürdüren Fethiye 
ve Seydikemerliler Derneği’ni 
yürekten kutluyorum” dedi.

CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel’e yapılan saldırıya da deği-
nen Başkan Kocagöz, “Bu millet 
için bu bayrak için canımızı 
vermeye hazırız. Bizim liderimi-
ze de öyle…  Bu bizim ülkemize 
yapılmış bir komplodur. Maale-
sef ülkemizde karanlık günler 
var. Feda olsun bu bayrağa, 
millete bu vatana… Belediye 
başkanlarımız içerde. Bunlar tu-
tuksuz yargılanabilir. Adaletimi-
ze güveniyoruz. Bu adalet bizim 
adaletimiz. Sizler çiçekleri ne 
kadar koparırsanız keserseniz 
baharın gelişini engelleyemezsi-
niz” diye konuştu.  

HABER MERKEZİ

Keşkek Şöleni
Dokumapark’ta

Fethiye ve Seydikemerliler Derneği’nin bu yıl 8’incisini 
düzenlediği Keşkek Şöleni, Dokuma Park’ta yoğun katılımla 

gerçekleşti. Şölene katılan Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, “Yörük kültürü bu toprakların özüdür, mayasıdır” dedi

Antalyalı sanatçı 
Madrid’de alkışlandı

tatilciler denizin 
keyfini çıkardı

TERMOMETRELERİn 28, deniz suyu sı-
caklığının ise 21 derece olarak ölçüldü-
ğü şehirde, Antalyalılar ve kenti ziyaret 
eden turistler sahile akın etti. Konyaal-
tı Sahili’nde kimi serin sulara kendini bı-
rakırken, kimi ise Akdeniz güneşi altında 
kumsalda güneşlenmeyi tercih etti. Özel-
likle gençler arasında popülerleşen kürek 
sörfü yapanlar da dikkat çekti. Sahilde 

yürüyüş yapanlar, manzara noktaların-
da fotoğraf çektiren turist grupları ve sa-
hil şeridindeki sosyal alanlarda vakit ge-
çiren vatandaşlar, Antalya’nın hem deniz 
hem doğa turizmindeki cazibesini bir kez 
daha ortaya koydu. Meteoroloji 4. Bölge 
Müdürlüğü verilerine göre hava sıcaklı-
ğının hafta boyunca aynı seyirde devam 
etmesi bekleniyor.   İHA

Antalya’da 
termometrelerin 

28 dereceye ulaşmasıyla 
birlikte yerli ve yabancı 

vatandaşlar soluğu Konyaaltı 
Sahili’nde aldı. Kentin simge 
noktalarından biri olan sahil, 

mayıs ayının ilk günlerinde yazı 
aratmayan görüntülere 

sahne oldu
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